
 

Referat styremøte 16. august 2023 

Tid og sted: Kl. 18:00 – 19:30 på Klatreverket 

Til stede: Marianne, Ingfrid, Ronny, Kjetil, Ulrik, Birgit, Charlotte 

Ikke til stede: Lars Even, Elise 
 

Sak Innhold Ansvarlig 

1 Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte og agenda for 

dagens møte 

Referat fra 14.06.23 og dagens agenda ble godkjent.  

Marianne 

2 NKF søker arrangører til NM/NC i 2024/2025 

Kjetil snakker med Tonje om dette for å finne ut om vi skal søke for 2025. Her 

er mer info: https://klatring.no/nyheter/2023/06/nkf-soker-arrangorer-til-

nasjonale-og-nordiske-konkurranser-i-2024-og-2025?fbclid=IwAR2MJ-

wHYVJNW2TMCcTixWXZRO3LPSpnbR9bzzBvNt1xhbxaajhn9k4ZOWo 

Lars Even 

3 Innkjøp av hjertestarter 

Fra vedtak på styremøtet i juni: «Klubben går til innkjøp av hjertestarter til 

buldreanlegget hvis Klatreverket er med på å dele på utgiften.» 

Forslag fra Klatreverket om å dele 50/50 på utgiften. Vi venter med dette pga 

status på økonomien per i dag. Men dette kan definitivt søkes om – Ingfrid 

sjekker opp i dette.  

Marianne 

4 Diskutere fordeling av ansvar i varslingssystemet MittVarsel 

Styret trenger en administrator-rolle. Tas opp på neste styremøte, styret bes 

tenke på det til da.   

Marianne 

5 Diskutere forskjellige mulige driftsformer for klubben 

Ble enige om å arrangere et par medlemsmøter for å få innspill på hvordan 

klubben kan tenke nytt på fordeling av oppgaver, og for å vise at det er en jobb 

som må gjøres som ikke styret kan ta alene. Viktig at medlemmene blir med i 

prosessen rundt å finne ut hva den nye driftsmodellen skal bli. 

Viktig å gjøre det mer attraktivt å sitte i styret. Tenke nytt på struktur.  

Marianne 



 

Pilotprosjekt å få inn generalsekretær?  

Kjetil, Ronny og Ingfrid setter seg sammen og planlegger første medlemsmøte. 

Kjetil kaller inn til møtet. OBS: Første medlemsmøte arrangeres etter deltakelse 

på samling i Bergen 3.-5.november. 

6 Diskutere deltakelse på samling i Bergen 3.-5.november 

Kjetil drar. Ingfrid og Birgit blir kanskje også med. 

Marianne 

7 Generell drift og økonomi - hvordan står det til, hva er status?  

For lite penger på brukskonto – har gått mye ut i siste. Vi trenger penger inn. 

Charlotte inkluderer i nyhetsbrevet: Vennlig påminnelse om å betale 

kontingent, eller sjekke om den er betalt. Finner det i Min Idrett – hvis man ikke 

har det i nettbanken. 

Marianne 

8 Diskutere komiteer og arbeidsgrupper i klubben 

Hvilke komiteer / arbeidsgrupper trenger vi i klubben? Det er snakk om å 

synliggjøre for medlemmene det arbeidet som må gjøres. Marianne spør på 

Facebook om noen er interessert i å sitte i julefestkomite, aquaramakomite og 

søknadskomite.  

Marianne 

9 Klubben i tog under Skeive Sørlandsdager lørdag 26.august 

NIF er allerede på plass med en fane, mulig å gå under dem. Ingfrid poster på 

Facebook og spør om flere vil være med. Sjekk lenken for mer info: 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/agder/kalender/skeive-

sorlandsdager-kristiansand/   

Marianne 

10 Digital klubbledersamling 11.september – hvem stiller? 

Digital klubbledersamling i regi av NKF. Marianne stiller på dette møtet. Ellers 

er styret velkommen til å delta. 

Første møte vil bli avholdt mandag 11. september kl. 19 – 20 på Teams. Link til 

møtet: https://teams.microsoft.com/l/meetup-

join/19%3ameeting_YzhmNDhmZTAtOTg2Ni00NjUyLWI0MjgtMTc4YTFmNTd

hMjZj%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%225ca93399-1184-

430d-88a8-107721ef7b66%22%2c%22Oid%22%3a%2273374125-253a-

4001-b944-640030be2e31%22%7d  

Marianne 



 

11 Hjelp med søknader 

Ingfrid har allerede hjulpet Marianne, tenker å hjelpe videre.  

Marianne 

12 Sette dato for neste styremøte (september) 

Torsdag 14.september kl.18.00 - 19.30. Ble enige om å sette en fast dag til 

styremøter så det blir lettere å huske: hver andre torsdag i måneden. 

Marianne 

13 Eventuelt 

Kjetil sjekker opp i buksene som skal til trykk. 

Ronny og Kjetil tar en kaffe med Mosvold.  

Marianne 

 


